
Protokół Nr LI /2010 
z Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 31 sierpnia  2010 r. w siedzibie Urzędu Miasta – Gminy Stryków. 
 

W posiedzeniu uczestniczyli: 
radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 
przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 
sołtysi wg listy obecności, 
osoby zaproszone wg listy obecności, 
 
 Ad. 1. Otwarcie obrad LI Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 
prawomocności obrad. 
 
 Otwarcia sesji o godz. 9.05 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 
Paweł Kasica i po powitaniu wszystkich obecnych na sali oświadczył, iż zgodnie z listą 
obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co wobec ustawowego składu 
Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 
decyzji. 
Na sali obrad  brak radnych Andrzeja Pożarlika , Karola Lenarta i Grzegorza Kozłowskiego. 
 
 Ad. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu 
wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Strykowie. 
 
 Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad wiceprzewodniczącemu 
RM w Strykowie Włodzimierzowi Grochockiemu. 
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        
 Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 
Proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie obrad LI  Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 
prawomocności obrad.  

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 
Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Zatwierdzenie protokołu z L Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 30 lipca  2010 r.  
6. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Przewodniczącego RM w 

Strykowie i Przewodniczących Komisji RM. 
7. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między sesjami. 
8. Podjęcie uchwał :  

 a) zmieniającej uchwałę w sprawie zmian w budżecie Miasta –Gminy Stryków 
oraz zmiany planu finansowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej , 
 b) w sprawie zmian w budżecie Miasta –Gminy Stryków na rok 2010, 
 c) w sprawie zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy 
Stryków, o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji o 
przebiegu wykonania planów finansowych samorządowych osób prawnych za I 
półrocze, 
 d) uchylającej  uchwałę w sprawie trybu prac nad projektem uchwały 
budżetowej Gminy Stryków , 
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 e) w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy Stryków , 
 f) zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Strykowa z fragmentami wsi Smolice i 
Tymianka będącymi w granicach opracowania planu, 
 g) w sprawie uzgodnienia wykonania prac pielęgnacyjno-konserwatorskich na 
drzewie- pomniku przyrody ustanowionym uchwałą  Nr XLI/294/97 Rady Miejskiej w 
Strykowie z dnia 10 października 1997 r. w sprawie uznania drzew za pomniki przyrody 
dotychczas nie znajdujących się w rejestrze pomników przyrody województwa 
łódzkiego, 
 h) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargowym zabudowanej 
nieruchomości gruntowej stanowiącej własność gminy , 
 i) w sprawie Regulaminu udzielania pomocy o charakterze socjalnym dla 
uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Stryków , 
 j) w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego . 

 9. Interpelacje i zapytania radnych. 
10. Wolne wnioski i sprawy różne. 
11. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 
12. Zamknięcie obrad. 
 

 Sekretarz M-G Stryków Pani Anna Sasin wnioskowała o wprowadzenie w pkt 8 i) 
projektu uchwały w sprawie upoważnienia Kierownika Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Strykowie . 
      Głosowanie wniosku: 12 głosów za  
                   0 głosów przeciwnych  
                 0 głosów wstrzymujących się  
Porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie obrad LI  Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 
prawomocności obrad.  

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 
Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Zatwierdzenie protokołu z L Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 30 lipca  2010 r.  
6. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Przewodniczącego RM w 

Strykowie i Przewodniczących Komisji RM. 
7. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między sesjami. 
8. Podjęcie uchwał :  

 a) zmieniającej uchwałę w sprawie zmian w budżecie Miasta –Gminy Stryków 
oraz zmiany planu finansowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej , 
 b) w sprawie zmian w budżecie Miasta –Gminy Stryków na rok 2010, 
 c) w sprawie zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy 
Stryków, o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji o 
przebiegu wykonania planów finansowych samorządowych osób prawnych za I 
półrocze, 
 d) uchylającej  uchwałę w sprawie trybu prac nad projektem uchwały 
budżetowej Gminy Stryków , 
 e) w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy Stryków , 
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 f) zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Strykowa z fragmentami wsi Smolice i 
Tymianka będącymi w granicach opracowania planu, 
 g) w sprawie uzgodnienia wykonania prac pielęgnacyjno-konserwatorskich na 
drzewie- pomniku przyrody ustanowionym uchwałą  Nr XLI/294/97 Rady Miejskiej w 
Strykowie z dnia 10 października 1997 r. w sprawie uznania drzew za pomniki przyrody 
dotychczas nie znajdujących się w rejestrze pomników przyrody województwa 
łódzkiego, 
 h) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargowym zabudowanej 
nieruchomości gruntowej stanowiącej własność gminy , 
 i) w sprawie upoważnienia Kierownika Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Strykowie , 
 j) w sprawie Regulaminu udzielania pomocy o charakterze socjalnym dla 
uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Stryków , 
 k) w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego . 

 9. Interpelacje i zapytania radnych. 
10. Wolne wnioski i sprawy różne. 
11. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 
12. Zamknięcie obrad. 

Proponowane w porządku obrad pkt 8 i) , 8 j) otrzymały kolejną numerację tj.8j) , 8 k). 
                
    Głosowanie nad porządkiem obrad po zmianach: 12 głosów za  
                      0 głosów przeciwnych  
                       0 głosów wstrzymujących się  

 Ad. 4  Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
 

Przewodniczący RM w Strykowie wnioskował o powołanie Komisji Uchwał i Wniosków na 
LI  sesji R M w Strykowie. 
 
 Do Komisji Uchwał i Wniosków zgłoszeni zostali następujący radni: 

1. Radny  Czesław Polit  – wyraził zgodę 
2. Radny Witold Śliwkiewicz - wyraził zgodę  
3. Radny Józef Migdałek– wyraził zgodę  

 
Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w w/w składzie:  
                12 głosów za  
                      0 głosów przeciwnych  
                       0 głosów wstrzymujących się  

 
 Ad. 5 Zatwierdzenie protokołu z  L Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która 
odbyła się w dniu  30 lipca  2010 r.  

Przewodniczący Rady poinformował, że nie ma wpisów do protokółu, zapytał czy są uwagi 
do protokołu. 
Uwag i wniosków do protokołu z L sesji Rady Miejskiej w Strykowie podczas obrad LI sesji 
w dniu 31 sierpnia 2010 r. nie złożono. 
 
Głosowanie nad zatwierdzeniem protokółu z L sesji Rady Miejskiej w Strykowie:  
                      12 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            0 głosów wstrzymujących się 
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 Ad. 6 Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Przewodniczącego 
RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji RM. 
 

Przewodniczący RM poinformował, że w okresie między sesjami brał udział w 
posiedzeniach merytorycznych Komisji RM oraz w bieżącej pracy w biurze Rady Miejskiej , 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego RM 
radny Grzegorz Kozłowski poinformował, że Komisja odbyła jedno posiedzenie, na którym 
opiniowała projekty uchwał na dzisiejszą sesję RM. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM radny Grzegorz Kuna poinformował, że w 
omawianym okresie Komisja spotkała się jeden raz i wypracowała wnioski do projektu 
budżetu na rok 2011. Radny poinformował , że na posiedzeniu Komisji w dniu 30 sierpnia 
2010 złożył rezygnację z pełnienia funkcji Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej .Komisji 
przewodniczy od tej chwili  radna Anna Ślęzak, wiceprzewodniczącym Komisji został radny 
Zbigniew Kos. 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Planu Miejscowego RM 
radny Czesław Polit poinformował, że Komisja odbyła jedno posiedzenie w omawianym 
okresie i zapoznała się z informacją o gospodarce odpadami i sposobami utylizacji odpadów. 
Na obrady  L sesji przybył radny Karol Lenart. 
Przewodniczący Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, S portu, Turystyki i 
Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie radny Józef Migdałek poinformował 
o wyjazdowym posiedzeniu Komisji , którego tematem był stan przygotowania placówek 
oświatowych do rozpoczęcia roku szkolnego. Przewodniczący Komisji poinformował , że 
wszystkie placówki są dobrze przygotowane na przyjęcie uczniów zarówno pod kątem kadry 
nauczycielskiej jak również zaplecza w postaci sal lekcyjnych , pomocy itp. Na ukończeniu są 
remonty, ustalona jest opieka świetlicowa oraz dowozy dzieci. Przewodniczący Komisji  
upoważniony przez członków Komisji podkreślił , że szkoły są dobrze przygotowane do 
rozpoczęcia kolejnego roku szkolnego. Należy w dalszym ciągu kontynuować remonty szkół. 
Przewodniczący Komisji podziękował Radzie i Burmistrzowi oraz pracownikom Urzędu za 
współpracę z Dyrektorami szkół . 
Wiceprzewodniczący Komisji  Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg Publicznych 
RM radny Mirosław Kucharski poinformował , że  na sierpniowym posiedzeniu Komisja 
zapoznała się z oceną stanu bezpieczeństwa na terenie miasta i gminy Stryków .Z 
przedstawionej przez Z-cę Komendanta Komisariatu Policji w Strykowie Pana Cezarego 
Szczerbiaka  informacji wynika , że stan bezpieczeństwa  nieznacznie się poprawił. 
 

 Ad. 7 Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między 
sesjami. 

 
Burmistrz Andrzej Jankowski  przedstawił najważniejsze aspekty: 

• praca nad przygotowaniem projektu budżetu Miasta-Gminy Stryków na rok 2011, w 
najbliższych dniach będzie przedstawiona propozycja dot. podatków lokalnych, 
inwestycje, które powinny się pojawić w roku 2011 to te, na które zostały złożone 
wnioski unijne, będzie to kontynuacja dróg, ulic, kanalizacja, fragmenty wodociągów.  

• spotkania dot. budowy obwodnicy północnej Strykowa, trwa przetarg, wydatkowanie 
na ten cel nastąpi w roku 2012 i będzie to ok. 4, 5 mln zł, jako udział Gminy Stryków, 
który wynosi 15%. 

• budowa zakładu utylizacji – trwają prace związane z wydaniem decyzji 
środowiskowej, od 2013 roku problem odpadów będzie rozwiązany. 

• prace związane z koleją aglomeracyjną – Urząd Marszałkowski zakłada uruchomienie 
kolei w czterech kierunkach, zadanie będzie realizowane przez PKP, będzie to 
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modernizacja sieci torów, przystanków PKP oraz zakup szynobusów, pojawia się 
dofinansowanie poszczególnych gmin, będzie to partycypacja w spłacie odsetek od 
kredytów zaciągniętych na  zakup szynobusów . Odnowa infrastruktury parkingowej i 
dworcowej – zadanie będzie realizowane przez PKP, nierozwiązana jest kwestia 
Strykowa, nie ma porozumienia, kto będzie beneficjentem. Propozycja Burmistrza jest 
taka, aby beneficjentem była PKP, po wykonaniu Gmina Stryków przejmie dworzec w 
użytkowanie, a w ramach wartości remontu zaproponujemy działkę gminną.  

 Na salę obrad przybył radny Grzegorz Kozłowski. 
 
 Ad. 8 Podjęcie uchwał :  
 

 a) zmieniającej uchwałę w sprawie zmian w budżecie Miasta –Gminy Stryków 
oraz zmiany planu finansowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 
opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 
Dyskusji nad uchwałą nie było. 
 
    Głosowanie nad projektem uchwały:  
                      14 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            0 głosów wstrzymujących się  
 
 
 b) w sprawie zmian w budżecie Miasta –Gminy Stryków na rok 2010, 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 
opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 
Dyskusji nad uchwałą nie było. 
 
    Głosowanie nad projektem uchwały:  
                      14 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            0 głosów wstrzymujących się  
 
 
 
 c) w sprawie zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy 
Stryków, o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji o 
przebiegu wykonania planów finansowych samorządowych osób prawnych za I 
półrocze, 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 
opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 
Dyskusji nad uchwałą nie było. 
 
    Głosowanie nad projektem uchwały:  
                      14 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            0 głosów wstrzymujących się  
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 d) uchylającej  uchwałę w sprawie trybu prac nad projektem uchwały 
budżetowej Gminy Stryków , 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 
opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 
Dyskusji nad uchwałą nie było. 
 
    Głosowanie nad projektem uchwały:  
                      14 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            0 głosów wstrzymujących się  
 
 
 
 e) w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy Stryków , 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 
opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 
Skarbnik M-G Stryków Pani Barbara Walak  wniosła autopoprawkę do przedstawionego 
projektu uchwały : 

• w § 2 ust. 1 pkt 9  zamienić ust. 7 na ust.8  
• w § 2 ust. 1 pkt 10  zamienić ust. 11 na ust.8  

       Głosowanie autopoprawki :   
                      14 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            0 głosów wstrzymujących się 
Dyskusji nad uchwałą nie było. 
 
    Głosowanie nad projektem uchwały:  
                      14 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            0 głosów wstrzymujących się  
 
 
 
 f) zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Strykowa z fragmentami wsi Smolice i 
Tymianka będącymi w granicach opracowania planu, 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 
opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 
Dyskusji nad uchwałą nie było. 
    Głosowanie nad projektem uchwały:  
                      14 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            0 głosów wstrzymujących się  
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 g) w sprawie uzgodnienia wykonania prac pielęgnacyjno-konserwatorskich na 
drzewie- pomniku przyrody ustanowionym uchwałą  Nr XLI/294/97 Rady Miejskiej w 
Strykowie z dnia 10 października 1997 r. w sprawie uznania drzew za pomniki przyrody 
dotychczas nie znajdujących się w rejestrze pomników przyrody województwa 
łódzkiego, 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 
opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 
Radca prawny Pani Iwona Urban w imieniu Burmistrza M-G Stryków wniosła 
autopoprawkę do tytułu uchwały polegająca na wykreśleniu z tytułu uchwały zapisu ,, Nr 
XLI/294/97 …z dnia 10 października 1997 r. w sprawie uznania drzew za pomniki 
przyrody dotychczas nie znajdujących się w rejestrze pomników przyrody województwa 
łódzkiego” 
     Głosowanie autopoprawki :   
                      14 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
                0 głosów wstrzymujących się 
 
Tytuł uchwały po autopoprawce: w sprawie uzgodnienia wykonania prac pielęgnacyjno-
konserwatorskich na drzewie- pomniku przyrody ustanowionym uchwałą  Rady 
Miejskiej w Strykowie   
    
Dyskusji nad uchwałą nie było. 
 
    Głosowanie nad projektem uchwały:  
                      13 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            1 głosów wstrzymujący się  
Na salę obrad przybył radny Andrzej Pożarlik  . 
 
 h) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargowym zabudowanej 
nieruchomości gruntowej stanowiącej własność gminy  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 
opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 
Dyskusji nad uchwałą nie było. 
    Głosowanie nad projektem uchwały:  
                      15 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            0 głosów wstrzymujących się  
 
 i) w sprawie upoważnienia Kierownika Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Strykowie  
 
 Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 
Sekretarz M-G Stryków Pani Anna Sasin poinformowała , że wcześniej podjęta uchwała 
zawierała zapis upoważniający tylko do przeprowadzania postępowania – nie zawierała 
zapisu o upoważnieniu do wydawania decyzji administracyjnych  
Dyskusji nad uchwałą nie było. 
Głosowanie nad projektem uchwały:  
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                      15 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            0 głosów wstrzymujących się  
 
 j) w sprawie Regulaminu udzielania pomocy o charakterze socjalnym dla 
uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Stryków  
 
 Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 
Sekretarz M-G Stryków Pani Anna Sasin w trakcie sesji wniosła następujące autopoprawki 
do przedstawionego projektu uchwały: 

• w § 9  wykreśla się ust  5  
• w § 11 ust 1  otrzymuje brzmienie ,,Postępowania w sprawie wniosku o udzielenie 
świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym prowadzi kierownik Miejsko-
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Strykowie na podstawie upoważnienia  
udzielonego uchwałą Rady Miejskiej w Strykowie ” ; 

• w § 11  wykreśla się ust 2  , a ust. 3  staje się ust 2 i otrzymuje brzmienie ,,Decyzję 
administracyjną o przyznaniu lub odmowie przyznania pomocy materialnej o 
charakterze socjalnym w każdej sprawie indywidualnie podejmuje kierownik Miejsko-
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Strykowie  na podstawie upoważnienia  
udzielonego uchwałą Rady Miejskiej w Strykowie ” 

 w § 12 zmienia się brzmienie zapisów w ust 1 , 2 i 4  w sposób następujący : 
• ust 1 ,, Pomoc materialna o charakterze socjalnym przyznana w formie, o której mowa 

w § 4 ust. 1 pkt 1-3, jest realizowana przelewem na rachunek bankowy instytucji 
prowadzącej zajęcia lub poprzez zwrot uprzednio zaakceptowanych wydatków, po 
przedstawieniu odpowiednich rachunków, faktur potwierdzających poniesione 
wydatki, w formie wypłaty gotówkowej w Banku Spółdzielczym w Strykowie na 
podstawie dowodu wypłaty wydanego przez Miejsko - Gminny Ośrodek Pomocy 
Społecznej w Strykowie ”. 

• ust 2,, Pomoc materialna o charakterze socjalnym przyznana w formie, o której mowa 
w § 4 ust. 1 pkt 4-6 realizowana jest poprzez zwrot uprzednio zaakceptowanych 
wydatków, po przedstawieniu odpowiednich rachunków, faktur potwierdzających 
poniesione wydatki, w formie przelewu na rachunek bankowy rodziców ucznia 
(opiekunów prawnych), pełnoletniego ucznia lub w formie wypłaty gotówkowej w 
Banku Spółdzielczym w Strykowie na podstawie dowodu wypłaty wydanego przez 
Miejsko - Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Strykowie ”. 

• ust 4 ,,  Świadczenia pieniężne z tytułu pomocy materialnej o charakterze socjalnym 
wypłacane są przelewem na rachunek bankowy rodziców ucznia (opiekunów 
prawnych), pełnoletniego ucznia lub w formie wypłaty gotówkowej w Banku 
Spółdzielczym w Strykowie na podstawie dowodu wypłaty wydanego przez Miejsko - 
Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Strykowie ”. 

     Głosowanie autopoprawek :   
                      15 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            0 głosów wstrzymujących się 
Dyskusji nad uchwałą nie było. 
 
    Głosowanie nad projektem uchwały:  
                      15 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
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            0 głosów wstrzymujących się  
 

 k) w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poinformował , że projekt uchwały  jest 
wynikiem realizacji wniosku Komisji Uchwał i Wniosków z L sesji , która odbyła się  w dniu 
30 lipca 2010 r.  
Głos zabrał radny Grzegorz Kuna i zwracając się do Rady i gości obecnych na sali  
powiedział : 
,, tak się składa , że po raz pierwszy w dwudziestoletniej historii samorządu będzie głosowana 
uchwała nad wygaśnięcia mandatu radnego w związku z wykonywaniem działalności , to 
chciałbym powiedzieć kilka zdań przed głosowaniem tej  uchwały, ponieważ w publikacjach , 
które ostatnio  ukazują się na terenie miasta i gminy Stryków , chodzi m.in. o taka gazetę  jak 
Twój Kurier Regionalny  jestem przedstawiany w zasadzie jak przestępca .Wobec tego obok 
czegoś takiego nie można przejść bez kilku zdań komentarza. Chcę Państwu powiedzieć , że 
gdybym nie korzystał z publikacji , które ukazują się m.in. we Wspólnocie Samorządowej , 
gazecie , która jest tutaj do wglądu dla wszystkich to nie byłoby dziś być może tej sytuacji. 
Ale zapoznając  się z opinią prawną , która wtedy w tej gazecie się ukazała , ona jest bardzo 
krótka i chciałbym z nią Państwa zapoznać :na pytanie jednego z czytelników – czy członek 
zarządu  banku obsługującego gminę może być w radzie tej gminy , zwracam uwagę na 
kredyty , pożyczki czy  gwarancje bankowe , które są drogimi usługami bankowymi  .Co 
będzie w sytuacji , w której radny- członek zarządu banku  będzie manipulował radnymi lub 
wójtem  tak ,wykorzystując swoją super pozycję prezesa-radnego żeby skłonić ich do wzięcia 
takiego kredytu. Krótka odpowiedź jest taka : nie ma żadnych formalnych przeszkód  , aby 
łączyć zatrudnienie w banku obsługującym gminę z mandatem radnego tej gminy….”. 
Radny Grzegorz  Kuna odczytał uzasadnienie do stanowiska Wspólnoty Samorządowej .Pod 
tą opinią prawną podpisała się Kancelaria Prawna mecenasów Kaweckiego, Syjuta i 
Wspólników. 
Radny dalej mówił :  
,, … w marcu tego roku ja już mówiłem ,  jak  to się rozpocznie kampania .Jak się ładnie 
rozpoczęła …Dla mnie rozpoczęła się trzy lata temu na pikniku w Zespole Szkół Nr 1 przy ul. 
Targowej  , kiedy to jeden z radnych wraz z przewodniczącym osiedla ze Strykowa próbowali 
mnie nakłonić do tego , żeby przejść do opozycji przeciwko burmistrzowi. Moja odpowiedź 
była krótka , że mnie to po prostu nie interesuje. I zaczęły się schody i problemy mojej osoby. 
Ja nie chcę cytować , ale wszyscy z państwa byliście zasypywani takimi publikacjami , które 
się ukazywały , rozrzucane były tutaj w urzędzie , roznoszone po wsiach, ale okazało się , że 
trochę za mały nakład ….żeby komuś dokopać. To zaleźliśmy to, następne wydawnictwo , 
które jest szerzej publikowane , kolportowane również w bardzo dobry sposób , w aptekach , 
innych instytucjach .I w 2007 roku m.in. tutaj znajduje się taki zapis: radni i burmistrz 
Strykowa poczują niedługo , że trzeba się liczyć  z każdym człowiekiem. Dziś obywatele nie 
są analfabetami i potrafią się zorganizować są .No i ten moment nastąpił. Nie pomogły 
doniesienia do prokuratury, nie pomogło takie kąsanie , kopanie w inny sposób no to nadszedł 
dobry moment bo ukazał się wyrok sądowy w innej sprawie , to należy dzisiaj zrobić z Kuną 
porządek .Chce Państwu powiedzieć tak , ponieważ  się zwraca uwagę na ustawę anty 
korupcyjną – golę się codziennie przed lustrem i ja  na prawdę nie mam problemów. Oglądam 
się i widzę cały czas tą samą twarz i bardzo dobrze się z tym czuję. Chcę powiedzieć , że po 
mnie o szóstej rano nie przyjeżdżano. Także zostawiam państwa z tą uchwałą , ja oczywiście 
głosował w tej sprawie nie będę. 
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Radny Józef Migdałek mówił : 
Słuchając tego co powiedział  radny Grzegorz i tego co przeczytał Pan radny Grzegorz mam 
pytanie: jak w świetle tych przepisów zacytowanych mamy tę uchwałę podejmować , pytam 
Panią radcę prawnego. Według mnie to nie musimy nad tym głosować. W końcu to my 
podejmujemy decyzję .Jesteśmy grupą radnych i powinniśmy mieć własne  zdanie na ten 
temat. Ja proszę o interpretację . 
Radca prawny Iwona Urban odpowiedziała , że opinię w tej sprawie pisała radca Pani 
Gwiazda  i ona pilotowała całą ta sprawę .W oparciu o najnowsze wyroki sądowe  wydała 
opinię , że jest tutaj naruszenie przepisów dotyczącego łączenia mandatu radnego z funkcją 
pełnienia działalności. Nie mam tej opinii, te opinię ma Pan Przewodniczący – szkoda , że nie 
dał do wglądu jej , w każdym razie procedura była taka jaką Pan Przewodniczący przedstawił 
na poprzedniej sesji , a mianowicie Wydział Nadzoru skierował pismo do rady jakie funkcje 
pełni  radny Grzegorz Kuna i myśmy musieli w postępowaniu wyjaśniającym napisać o tych 
funkcjach i Wydział Nadzoru wskazał konkretnie , że należy podjąć taką uchwałę .A każdy z 
państwa podejmiecie sami decyzję. A procedura jest taka :jeżeli dzisiaj decyzja nie zapadnie 
bo państwo  nie podejmiecie uchwały , bo macie takie prawo nie podjąć , to my zawiadomimy 
Wydział Nadzoru , że nie została podjęta taka uchwała . Wydział Nadzoru w ciągu 30 dni ma 
obowiązek  wezwać nas ponownie  do podjęcia takiej uchwały w międzyczasie  występuje do 
ministerstwa spraw wewnętrznych z zawiadomieniem , że zostaje wszczęte postępowanie 
nadzorcze tj. zostaje  podjęte rozstrzygnięcie zastępcze Wojewody .Takie są dalsze 
procedury. 
Radny Czesław Polit mówił: 
Gazeta prawna to gazeta ,na której opiera  się szereg opinii .Sprawy tam zawarte są 
wytycznymi w dalszym życiu publicznym. Nie wiem w tej chwili na jakiej podstawie Pani 
Wojewoda zachowała się tak jak się zachowała  ,co kancelaria to inne wytyczne , inne 
spostrzeżenia  i w tej chwili ja jako radny jestem  w rozterce, nie wiem komu wierzyć. jakbym 
nie głosował to popełnię błąd. 
Radca prawny Iwona Urban mówiła : 
Nie wiem czy państwo zauważyliście , że ta opinia , którą czytał Pan Kuna , że ta kancelaria 
ustosunkowywała się tylko do przepisów ustawy o samorządzie gminnym o zakazie 
wykonywania dodatkowych czynności .Natomiast nie ustosunkowała się do tego przepisu , o 
którym my tu mówimy czyli zakazie  prowadzenia działalności  gospodarczej będąc radnym. 
Są dwie podstawy prawne tutaj. Gdyby szerzej być może poszła to by do czegoś doszła .Taka 
kancelaria. 
Radny Witold Śliwkiewicz mówił: Czy można zapoznać się z opinią pani mecenas Gwiazdy 
i rzeczywiście pani Wojewoda czy  ma słuszność , czy nie ma słuszności ,bo my możemy być 
w błędzie . 
Przewodniczący Rady Miejskiej mówił: 
Na podstawie opinii prawnej przygotowano projekt uchwały. 
Radny Karol Lenart  mówił: 
Uchwała gdyby podejmowana byłą w środku kadencji- to ja rozumiem , ale jest już koniec 
kadencji za dwa miesiące i uchwała podejmowana w tym trybie jest niefortunną bo nie będzie 
powołany nowy radny tylko będzie to miejsce świeciło pustkami. Dlatego moje zdanie jest 
takie, że inna byłaby akceptacja tej uchwały jakby to był środek kadencji. Ja do niczego nie 
będę nikogo namawiał ani zwracał uwagi. Po prostu jest to koniec kadencji uważam , że 
żaden radny siedzący tutaj kiedykolwiek nie byłby za tym żeby kończyć kadencję przed 
czasem. 
Po dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej w  Strykowie zarządził głosowanie nad 
projektem uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego. 
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    Głosowanie nad projektem uchwały:  
                         0  głosów za  
            10 głosów przeciwnych  
              4 głosy wstrzymujące się  
W głosowaniu nie brał udziału radny Grzegorz Kuna. 
 

  Ad. 9. Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Radny Karol Lenart  pytał: 
Czy są nowe  informacje o przebiegu szybkiej kolei w pasie autostrady A 2 ? 
Burmistrz M-G Stryków pan Andrzej Jankowski  odpowiedział , że nie ma takich 
informacji oficjalnych , nieoficjalnie wiemy , że będzie przebieg w innym miejscu. W 
związku z tym  przygotowuję informację w sensie zmian do planu i do studium w różnych 
kwestiach na terenie całej gminy .Niebawem odpowiednia Komisja zajmie się tymi 
wszystkimi wnioskami , tam gdzie sami widzieliśmy te błędy , których nie mogliśmy 
wyeliminować w trakcie procedury studium i planu , wrócimy do tych problemów  w sensie 
podjęcia uchwał i dyskusji na ten temat między innymi do tego będę chciał uzyskać 
informacje dotyczącą TGV .Wystąpiliśmy z zapytaniem , kto będzie finansował zmiany do 
planu w kwestii zarezerwowanego  terenu pod TGV jeśli nastąpiła zmiana , bo to nie z naszej 
przyczyny  - nie mamy jeszcze oficjalnej informacji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w  Strykowie Paweł Kasica pytał: 
Czy mieszkańcy wcześniej rezerwowanych terenów pod szybką kolej mogą dochodzić 
odszkodowania od Wojewody czy Skarbu Państwa ?  
Burmistrz M-G Stryków pan Andrzej Jankowski  odpowiedział : 
Jest to inwestycja ponad gminna , nie gminy będzie dotyczył ten problem ,jeżeli ktoś uzna , że 
ten teren stracił na wartości , a taka przyczyna nie zachodzi ,ponieważ teren rezerwowany pod 
TGV miał być wykupiony to i tak  wyższa cena byłaby w momencie wykupu niż terenów 
rolnych .Problem polega na tym , że teren zarezerwowany jest pomiędzy autostradą a 
terenami inwestycyjnymi i uprawa pod względem rolniczym staje się utrudniona .W związku 
z tym te propozycje zmian ,o których ja mówiłem będą dotyczyły przeznaczenia tego terenu. 
 

 Ad. 10. Wolne wnioski i sprawy różne. 
 

Radny Karol Lenart  zgłosił wniosek do Komisji Uchwał i Wniosków o wykoszenie trawy 
na poboczach drogi gminnej Niesułków, tzw. działki niesułkowskie.  
 
Radny Witold Śliwkiewicz pytał, co słychać z modernizacją drogi krajowej nr 14, czy mogą 
być przesunięcia terminowe.  
 
Burmistrz  odpowiedział, że nie planuje się modernizacji DK 14 do momentu wybudowania 
autostrad, obecnie trwa wykup gruntów pod poszerzenie DK14.  
 
Pani Janina Stańczyk Przewodnicząca Zarządu Osiedla Centrum zabrała głos w sprawie 
ul. Mickiewicza,  która jest obecnie remontowana, nie ma chodnika, a dzieci zaczynają rok 
szkolny. 
 
Burmistrz odpowiedział, że wykonawca, który wygrał przetarg odstąpił od umowy, jest 
ogłoszony nowy przetarg.  
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Pan Stanisław Miller sołtys wsi Koźle zgłosił problem dot. braku dojazdów rolników do 
gruntów rolnych w związku z budową  autostrady. Pan Miller mówił także, że rozjeżdżana 
jest droga Sadówka –Koźle. Osobowe samochody mają problemy z przejechaniem. Jest to 
droga powiatowa, pytał, czy są przewidziane jakieś remonty.  
 
Burmistrz  poinformował, że zwróci się z pytaniem do Starostwa Powiatowego w Zgierzu. 
 
  Burmistrz poinformował, że została umieszczona na stronie Urzędu Informacja z 
wykonania budżetu Miasta-Gminy Stryków a I półrocze 2010 roku.  

Z sali obrad wyszedł radny Jarosław Filipiński . 
  
Ad. 11. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 
 

 Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na LI  sesji RM radny  
Czesław Polit  odczytał wnioski przyjęte przez Komisję w dniu 31 sierpnia 2010 roku:  
 

1. Wykosić pobocza przy drodze gminnej  tzw. działki w Niesułkowie  
( wnioskodawca radny Karol Lenart) 

       Głosowanie wniosku: 14 głosów za 
                               0 głosów przeciw 
                              0 głosów wstrzymujących się  

Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na LI sesji Rady Miejskiej w 
Strykowie : 

       Głosowanie: 14 głosów za 
                              0 głosów przeciw 
                             0 głosów wstrzymujących się  

 
 Ad. 12. Zamknięcie obrad. 
 

 Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad LI  sesji Rady Miejskiej w Strykowie 
prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica o godz. 11.05 dokonał 
zamknięcia sesji.  
 
Protokołowała: 
Z. Kubiak 
E Tomczak 
 
         Przewodniczący  
        Rady Miejskiej w Strykowie  
 
         Paweł Kasica 
 

 
 
  

 
 
 


